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Θεσσαλονίκη: Επί τάπητος η επίλυση των
καθυστερήσεων στα δρομολόγια αστικής
συγκοινωνίας σε Πυλαία- Χορτιάτη

Την κοινή τους βούληση να μελετηθούν
άμεσα λύσεις, που θα επιλύσουν το ζήτημα
των καθυστερήσεων που παρατηρούνται
στα δρομολόγια αστικής συγκοινωνίας, που
εξυπηρετούν περιοχές του 

- , εξέφρασαν οι
πρόεδρος και διευθύνων σύμβουλος του
ΟΣΕΘ, Γιάννης Καλογερούδης και Γιάννης

Τόσκας αντίστοιχα και ο αρμόδιος ,   μετά τη
σύσκεψη εργασίας που είχαν. Όπως επισημαίνει σε σημερινή του
ανακοίνωση ο Οργανισμός Συγκοινωνιακού Έργου Θεσσαλονίκης (ΟΣΕΘ),
στη συνάντηση αναγνωρίστηκαν οι καθυστερήσεις στα τωρινά δρομολόγια
των λεωφορείων των αστικών γραμμών που διέρχονται από τους οικισμούς
και τις δημοτικές κοινότητες του δήμου και εξετάστηκαν διεξοδικά
εναλλακτικές διαδρομές, για τις γραμμές που εξυπηρετούν τις ανατολικές
περιοχές. Οι επικεφαλής του ΟΣΕ, ενημέρωσαν τον  -

 ότι οι αλλαγές θα μελετηθούν περαιτέρω και αφού προηγηθεί η
τελική διαβούλευσή τους με τον , πρόκειται να υλοποιηθούν με
ορίζοντα το Μάρτιο εξαιτίας και του χρόνου που απαιτείται για τις αναγκαίες
προσαρμογές των δρομολογίων. «Σε κάθε περίπτωση όπως συμφωνήθηκε,
οι δυο πλευρές θα παρακολουθούν από κοντά τις εξελίξεις με γνώμονα τη
βέλτιστη εξυπηρέτηση του επιβατικού κοινού», τονίζει ο ΟΣΕΘ στην
ανακοίνωσή του.
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